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Tisztelt Elnök Úr! 

Az egyes házszabályi rendelkezésekről szóló 10/2014. (II. 24.) OGY határozat 2. melléklet 43. 
pontjában foglaltak megvalósulása érdekében mellékelten megküldöm Mesterházy Attila (MSZP) 
országgyűlési képviselő "A Gripen vadászgépekről szóló szerződés lízing-, vagy bérleti szerződés?" 
című, K/6810. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "Meddig szól a Gripen 
vadászgépek szerződése?" című, K/6811. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési 
képviselő "Történt-e szerződésmódosítás? Ha igen, mikor, mi indokolta és milyen tartalommal?" 
című, K/6812. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "A 
szerződésmódosításnak volt-e anyagi következménye?" című, K/6813. számú Mesterházy Attila 
(MSZP) országgyűlési képviselő "Minden Gripen vadászgép üzemképes-e a jelen pillanatban? 
Amennyiben nem, ennek mi az oka?" című, K/6814. számú Mesterházy Attila (MSZP) 
országgyűlési képviselő "Igaz-e, hogy a Gripenek alkatrészellátása és megfelelő felfegyverzése is 
akadozott az elmúlt években?" című, K/6815. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési 
képviselő "Évekre lebontva eddig mennyit fizetett Magyarország a Gripenekért?" című, K/6816. 
számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "A vadászgépekért kifizetendő díj hány 
százalékát vállalták ellentételezésként a svédek és ebből eddig mennyi teljesült?" című, K/6818. 
számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "A futamidő végén maradványértéken 
megvásárolhatjuk-e a gépeket?" című, K/6819. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési 
képviselő "Hadrendben kívánják-e tartani a Gripeneket?" című, K/6820. számú Mesterházy Attila 
(MSZP) országgyűlési képviselő "Amennyiben nem tartják meg a Gripeneket, milyen új gépek 
beszerzésében gondolkodnak?" című, K/6821. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési 
képviselő "Mikortól és mekkora összeget kívánnak esetlegesen majd új gépek vásárlására 
fordítani?" című, K/6822. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "Zajlanak-e 
bármilyen szintű tárgyalások új gépek vásárlásáról, bérléséről?" című, K/6823. számú Mesterházy
Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "Szóba került-e az F35-ös vadászgépek vásárlása?" című, 
K/6824. számú írásbeli választ igénylő kérdésére adott válaszomat. 
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Tisztelt Képviselő Úr!

Az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. törvény 42. §-ában foglaltak szerint a hozzám intézett,
Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "A Gripen vadászgépekről szóló szerződés 
lízing-, vagy bérleti szerződés?" című, K/6810. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési 
képviselő "Meddig szól a Gripen vadászgépek szerződése?" című, K/6811. számú Mesterházy 
Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "Történt-e szerződésmódosítás? Ha igen, mikor, mi 
indokolta és milyen tartalommal?" című, K/6812. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési
képviselő "A szerződésmódosításnak volt-e anyagi következménye?" című, K/6813. számú 
Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "Minden Gripen vadászgép üzemképes-e a 
jelen pillanatban? Amennyiben nem, ennek mi az oka?" című, K/6814. számú Mesterházy Attila 
(MSZP) országgyűlési képviselő "Igaz-e, hogy a Gripenek alkatrészellátása és megfelelő 
felfegyverzése is akadozott az elmúlt években?" című, K/6815. számú Mesterházy Attila (MSZP) 
országgyűlési képviselő "Évekre lebontva eddig mennyit fizetett Magyarország a Gripenekért?" 
című, K/6816. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "A vadászgépekért 
kifizetendő díj hány százalékát vállalták ellentételezésként a svédek és ebből eddig mennyi 
teljesült?" című, K/6818. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "A futamidő 
végén maradványértéken megvásárolhatjuk-e a gépeket?" című, K/6819. számú Mesterházy Attila 
(MSZP) országgyűlési képviselő "Hadrendben kívánják-e tartani a Gripeneket?" című, K/6820. 
számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "Amennyiben nem tartják meg a 
Gripeneket, milyen új gépek beszerzésében gondolkodnak?" című, K/6821. számú Mesterházy 
Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "Mikortól és mekkora összeget kívánnak esetlegesen majd 
új gépek vásárlására fordítani?" című, K/6822. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési 
képviselő "Zajlanak-e bármilyen szintű tárgyalások új gépek vásárlásáról, bérléséről?" című, 
K/6823. számú Mesterházy Attila (MSZP) országgyűlési képviselő "Szóba került-e az F35-ös 
vadászgépek vásárlása?" című, K/6824. számú írásbeli kérdésére az alábbi választ adom:
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